
Protokoll, fört vid Överstyrelsens i Djur
gårdens Idrottsförening sammanträde i 
klubblokalen, Stockholm, torsdagen den 
den 26 februari 1948.

Närvarande:
Sven Larsson, Förvaltningsutskottet 
Arne Grunander ”
Åke Dunér "
Gunnar Rinman ”
Sigvard Bergh, Fotbollsektionen 
Erik Extergren, Bordtennissektionen 
Stig Hammar, Orienteringssektionen 
John Lindberg,Bowlingsektionen 
Harry Holmberg, Boxningsektionen 
Birger Nylund, Slalomsektionen 
Aina Ekvall, Damsektionen 
Karl Sundholm, revisor

§ 1.
Sammanträdet öppnades av ordföranden kl. 20,30 och de när

varande hälsades välkomna.
§ 2.

Överstyrelsens protokoll från samanträdet den 15 januari 
1948 föredrogs och godkändes.

§ 3.
Verkställt bokslut per den 31 december 1947, som överläm

nats till styrelseledamöterna upptogs till granskning. Hr. Rin
man föreslog att särskilt med hänsyn till Fotbollens stora kon
tantkassa skulle styrelsen fastställa tillåtna maximibelopp å 
respective giro, checkräkning och kassa. Ö.S. beslöt att huvud
kassan skulle få inneha i kontanter högst kr. 2.000:- å post
giro eller checkräkning tillhopa högst 18.000:- kr., Fotboll
sektionen kr. 5.000:- kontant samt tillhopa högst 20.000:- å 
check- eller giroräkning, övriga sektioner var för sig högst 
kr. 5.000:- i kontanter.

§ 4.
Då föreningen skall fira sitt 60-års jubileum 1951 fram

ställde ordföranden förslag om, att av årets vinst skulle av
sättas kr. 5.000:- till en jubileumsfond. Resten av överskot
tet skulle läggas till kapitalbehållningen. Ö.S. biföll detta 
förslag.

§5.
För upprättandet av föreningens deklaration uppdrog Ö.S, 

åt skattmästaren Hr. Rinman att sätta sig i förbindelse med 
därtill lämplig auktoriserad revisor.
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§6.
Efter anmodanden från Överstyrelsen hade sektionerna in

kommit med sina årsberättelser för 1947 jämte förslag om utdel
ning av Hederstecken och Diplom. Brottningsektionens verksam
hetsberättelse blev föremål för särskild rekommendation av sekre
teraren.

§ 7.
Efter att ha genomgått sektionernas förslag beslöt Sty

relsen tilldela följande föreningens Hedersmärke : 
från Boxningsektionen: Hrr. Lennart Johansson och

Harry Holmberg
” Damsektionen: Frk:r Ulla Kjell och

Brita Aminoff 
” Orienteringsektionen: Lars Bågander 

Rulle Isaksson 
” Skidsektionen: Willie Hellman
” Handbollsektionen: Allan Ottberg

Nils Grahn 
Willis Karlsson 
Lennart Rosén 

” Fotbollsektionen: Herman Nordgren
Filip Karlsson

Utdelning 'av 
stora Diplomet.

§ 8
För förtjänstfullt arbete inom fotbollsektionen skulle 

Hrr. Kjell Hedman och Arne Malmgren tilldelas föreningens stora 
diplom, Hedman för sitt framgångsrika arbete med föreningens ju
niorfotboll och Malmgren för sitt arbete som sektionens kassör.

För förtjänstfullt arbete inom Skidsektionen skulle Hr. 
Folke Linde tilldelas föreningens stora diplom.

§ 9.
Sällskapet Gamla Djurgårdare hade inkommit med följande 

förslag till utdelning av Hederstecknet nämligen:
Hrr. A.L. Scharin, föreningens äldste backhoppare 

Olle Vallander 
Nils Andersson och 
Nils Westerdahl.

Ärendet bordlades och beslöt Överstyrelsen upptaga det till be
handling före nästa Allmänna sammanträdet den 4 mars sedan när
mare utredning om ifrågavarande personers kvalifikationer för 
erhållande av Hederstecknet inhämtats av sekreteraren.

• § 10.
Upptogs till behandling ett anslagsäskande från Damsek

tionen till Kerstin Bäckström för deltagande i Kiruna den 21 
mars 1948 i 10 km. på skidor. Det begärdes kr. 250:- eller stör
sta möjliga bidrag till resekostnader etc. Efter överläggning 
fann Styrelsen icke skäl föreligga för ett bifall till fram
ställningen.
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§ 6.
Ett av Hemvärnskåren inlämnat förslag till upprättan

det av en föreningens egen musikkår , vilket behandlats av För
valtningsutskottet ,borlades tillsvidare för förhandlingar med 
kåren enligt F.U.:s alternativ.

§ 7.
Beslöt man, att ett förslag om ett årligt arvode på kr. 

200:- sammanlagt till revisorerna skulle bordläggas till det 
Allmänna sammanträdet.

Förslag om 200:- 
kr. till revi
sorerna.

§ 8.
Avtackade ordföranden de närvarande och avslutade samman

trädet kl. 23,45.
Sammanträdet 
avslutas.

Egen musikkår?


